









上 1 控股有限公司為本地化粧品零售、批發及纖體美容公司的先驅,秉承『以客為先,以誠為準』的宗旨,提供優質的化粧美容產品及服務予本地及來自各地的顧客。卓悅在港、澳共設有29間化粧品零售店,致力推廣獨家代理的國際品牌及集團專有品牌。繼卓悅纖體及水云莊足底按摩專門店,集團於2006年4月份開展另一全新纖體概念店——"悅榕莊",銳意吸納更多不同層面的客戶。至今集團旗下共有7間纖體美容中心及2間足底按摩專門店,為客人提供一站式纖體美容及按摩保健服務。

卓悅控股有限公司於2003年7月在香港聯合交易所主板(上市編號: 653),近年更屢獲國際性殊榮,其優質的 產品及服務,深受國際間的認許。

Bonjour Holdings Limited has been so popular and outstanding in cosmetics selling, and is able to launch full series of skin care products and prestige services benefiting a healthy, beautiful and relaxing life. Bonjour owns 29 retail stores and is devoted to promote international brands and private labels. Following Bonjour Beauty and Top Comfort - foot massage, Bonjour had developed another beauty services brand - "About Beauty" in April 2006, with an aim to attract more customers from different segments. Until now, Bonjour has already operated 7 beauty centres and 2 foot massage centres, providing customers with one-stop superior services on beauty and health care.

Bonjour Holdings Limited listed on the Stock Exchange of Hong Kong in July 2003 (List No.: 653) and has won several international awards in recent years.



REPAIL Product

卓悅化粧品批發中心

成立於1991年,現於港澳共設有29間分店,不斷提供多元化種類產品, 迎合不同階層的市場顧客需求。現時銷售逾20,000多種產品,致力供應 獨家代理的國際及集團專有產品,共分為5大類: 護膚品、香水、化粧品、 保健產品、護髮及個人護理產品等。屬於集團旗下的專有品牌包括: 日 本YUMÉI、瑞士Swiss Plus、Suisse Reborn及Rote Fabrik、法國 marie claire 、泰國「寶貝」、御品堂等……







Bonjour Cosmetic Wholesale Center Bonjour was established in 1991 and owns 29 retail stores. Bonjour carries over 20,000 beauty and healthcare products offering broad range of selection and catering to the different budgets of customers. The product lines can be divided into five categories: skincare; make up; fragrances; healthcare; and hair care, personal care and accessories. Bonjour also carries several exclusive and private labels such as YUMÉI from Japan, Swiss Plus and Suisse Reborn from Switzerland, marie claire from France, Bodytouch and Greentouch from Thailand, California Natural-Up 7 Days C-UP Treatment and Yu Bun Tong etc.



卓悅集團 Bonjour Group









BEAUTY Service

卓悅美容有限公司

為提高卓悅集團服務的多元化,卓悅美容有限公司遂於2000年設立,與卓 悅龐大的零售網絡相輔相承,為顧客提供更週全的化粧品及美容服務。卓悅 美容有限公司致力為顧客提供高質量之全方位美容及保健服務,包括 纖體、美容、彩光、射頻、水療、按摩、美甲及沐足。

Bonjour Beauty Limited

In order to enhance the diverse services of Bonjour Group, Bonjour Beauty Limited was established in 2000. With auxiliary of the great retail network of Bonjour, we offers a thorough beauty services and skin care products. Bonjour Beauty Limited provide a full range of quality beauty and health services on body slimming and shaping, facial treatments, intense pulsed light, radio frequency beauty, spa, body massage, nail art and foot massage.







代言人

為了提高獨家品牌的知名度,卓悅誠邀多位形象鮮明的藝人成為品牌代言人。YUMÉI: 香港國際華裔小姐鍾嘉欣小姐及泰國寶貝椒腰瘦: 歌星鄭融小姐。卓悅美容有限公司:名模 Cara G。



Our Spokesperson

To increase brand awareness in the competitive market, Bonjour invites celebrities for its popular OEM products: Miss Chinese International Pageant Linda Chung for YUMÉI; Singer Stephanie Cheng, for Bodytouch Body Shaping Gel Capsicum. Famous model Cara G, for Bonjour Beauty Limited.









